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Pełny zapis przebiegu posiedzenia 

Komisji Administracji i Spraw Wewnętrznych (nr 18)

Komisji Gospodarki i Rozwoju (nr 12)
25 lutego 2016 r.
Komisje: Administracji i Spraw Wewnętrznych oraz Gospodarki i Rozwoju, obra-
dujące pod przewodnictwem posła Arkadiusza Czartoryskiego (PiS), przewod-
niczącego Komisji Administracji i Spraw Wewnętrznych, zamierzały rozpatrzyć: 

– poprawki zgłoszone w czasie drugiego czytania do projektu ustawy o bezpie-
czeństwie obrotu prekursorami materiałów wybuchowych (druki nr 217 i 237).

W posiedzeniu udział wzięli: Jadwiga Emilewicz podsekretarz stanu w Ministerstwie Rozwoju wraz 
ze współpracownikami, Paweł Marchliński główny specjalista w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych 
i Administracji oraz Piotr Urbanik naczelnik wydziału Komendy Głównej Policji wraz ze współpra-
cownikami. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Igor Amarowicz, Katarzyna Gadecka, 
Anna Pilarska  z sekretariatów Komisji w Biurze Komisji Sejmowych oraz Łukasz Grabarczyk  
– legislator z Biura Legislacyjnego. 

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Dzień dobry. Przystępujemy do pracy. Proszę państwa, mamy rządowy projekt ustawy 
o obrocie prekursorami materiałów wybuchowych. Podczas drugiego czytania zostały 
zgłoszone trzy poprawki przez Klub Poselski Nowoczesna. W związku z tym musimy 
je dzisiaj przyjąć albo odrzucić. Czy są przedstawiciele Biura Legislacyjnego? Rozumiem, 
że nie możemy ich  już modyfikować, możemy je tylko przyjąć  lub odrzucić. Prawda? 
Prosiłbym więc bardzo posła Meysztowicza o uzasadnienie pierwszej poprawki…

Poseł Marek Wójcik (PO): 
Panie przewodniczący, jeszcze ja…

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Bardzo proszę. 

Poseł Marek Wójcik (PO): 
Panowie przewodniczący, Wysokie Komisje, pamiętam,  że podczas prac Komisji  pan 
przewodniczący zadeklarował skierowanie do MSZ tej ustawy, która została zmieniona 
w trakcie prac Komisji, z prośbą o opinię, aby sprawdzić, czy rzeczywiście po wprowa-
dzonych zmianach ta ustawa w dalszym ciągu wykonuje prawo unijne. Czy o taką opinię 
wystąpiliśmy i czy taka opinia została Komisjom przedłożona? 

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Mamy przedstawicieli Ministerstwa Spraw Wewnętrznych. Czy tak? A, spraw zagranicz-
nych… Niestety, nie mamy tej opinii Ministerstwa Spraw Zagranicznych przed sobą... 
Proszę? Faktycznie taka dyskusja była o opinii MSZ i rozumiem, że była  intencja … 
Szanowni państwo, miałbym prośbę, bo wiele osób do mnie podeszło, żebyśmy szybko 
skończyli posiedzenie Komisji. Rozumiem, że jako rządowy, projekt został skierowany 
do nas już po opinii całego rządu. Czy to wyczerpuje pana wątpliwości? Nie. To w takim 
razie przerywamy posiedzenie Komisji i odsyłamy tę sprawę do MSZ, bo chciałbym, żeby 
pan Marek Wójcik był w pełni usatysfakcjonowany, że to wykonuję…
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Poseł Marek Wójcik (PO): 
Dobrze, dziękuję bardzo.

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Czy taki jest pana wniosek? 

Poseł Marek Wójcik (PO): 
Nie, to nie jest mój wniosek, panie przewodniczący, ale… Czy pan przewodniczący obra-
ził się na mnie z powodu mojego wniosku, wstaje i idzie? 

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Muszę to wyjaśnić. 

Poseł Marek Wójcik (PO): 
Dobrze, dziękuję bardzo.


